
 

 

Skolebestyrelsesmøde Randersgades skole 
Foregår på P-rummet på skolen 
24.09.2024 kl. 17.00 – 19.00 

O=Orientering 
D=Drøftelse 
B=Beslutning/udtalelse 

Mødedeltagere: 
Simon Pedersen (SP), forældrerepræsentant 
Mette Boye H. Beck (MBB), forældrerepræsentant 
Christian Mønsted Tandrup, forældrerepræsentant 
Ellen Ingerslev Kristensen, forældrerepræsentant 
Julie Elkjær Møller, forældrerepræsentant 
Maja Michailoff, forældrerepræsentant 
Ulla Jørgensen, forældrerepræsentant 
Louise Oppfeldt-Jackson, forældrerepræsentant-suppleant 
 
 
Christina Rinaldo (CR), medarbejderrepræsentant 
Christian Finch (CF) medarbejderrpræsentant 
 
Ella og Frida Elevrådsforpersoner 
  
Lotte Kragh Thomsen (LLC), ledelsesrepræsentant 
Jonas Obeid (JO), ledelsesrepræsentant 
Jesper Lysgaard (JL), ledelsesrepræsentant + referent 

 Afbud: – Jonas er på orlov 
- Jesper er deltids sygemeldt 

Vedhæftninger Bilag 1 - Lærernes oplæg til bemanding på lejrskoler 
Bilag 2 - Ledelsens oplæg – do -  
Bilag 3 - SUS dagsorden 
Bilag 4 - Bestyrelses årshjul 

 

Punkt 1 5 min. 
B 

Godkendelse af dagsorden og valg af referent SP 

Referat:  
Vi flytter rundt nogle af punkter og flytter de punkter op, som er relevante for eleverne. 

 

 

Punkt 2  20 min. 
O/D 

Nyt fra lærerne CR/CF 

Fremlæggelse af lærernes oplæg til bemanding af lejrskoler, se bilag 1 og 2 

Referat: 
Principper for lejrskolen skal hænge sammen med antallet af lærere og indholdet.  
Tilføjelse om at årgangen, som udgangspunkt skal afsted sammen.  
 

 

Punkt 3 10 min. 
O 

Nyt fra pædagoger og eleverne PÆD/ELEV 

 

Referat: 
Elevrådet er blevet fra 6. til 9. kl. og indskolingen har deres eget mindste råd. Elevrådet skal 
rundt i klasserne og tale om elevrådet. Agnes fra 6. v er blevet valgt ind i Fælles Elevrådet i 
kommunen og Lea havde 4 repræsentanterne med i går. 
Mindste rådet var på Rådhuset og være borgmestre for en dag. Et demokratispil. 
 
Pædagogerne: 



 

Der er en stor fodboldturnering med de andre KKFO’er i byen. Meyers madhus har været på 
KKFO’en og lave snacks med de voksne. Det har også handlet om madspild, affald, indkøb og 
planlægning. Pædagogerne havde en hel temadag sammen. 

 

Punkt 4 20 min. 
D/B 

Nyt fra bestyrelsen SP 

- Hvilke principper arbejder vi med i år? (Årshjul Bilag 4) 
- Forældremødet i oktober – plan 
- Løgstørgade og Københavnerforslaget - https://kp24.kk.dk/, 'Drøftelse af 

udkast til kommuneplan 2024 - i bedes orientere jer i planen som 

kan findes på linket. 

Referat: 
Simon og Lotte prioriterer dem der skal arbejdes med. 
Principper der skal arbejdes med: 
Undervisningens organisering 
Skolens arbejde med elevernes udvikling- Fagligt og socialt 
Brug af mobiltelefoner 
Bring your own device 
Arbejdets fordeling blandt det undervisende personale 
Røgfri skole 
Elite idrætsudøvere 
 
Kontaktforældremøde 10. okt kl. 17 til 18. Det er kun skolebestyrelsen der deltager. Simon vil 
gerne have listen med kontaktforældre, for de er ikke oprettet som en gruppe. Simon sender 
dagsorden ud hurtigst muligt sammen med en invitation. 
 
Løgstørgade/ Københavnerforslaget: 
Der har været budgetforhandlinger og Løgstør fik ikke penge. Simon opfordrer til at underskrive 
så der kommer nok stemmer til at det bliver taget op i BR. 
Pt. er der 600 underskrifter og der skal bruges 2500 underskrifter. 
 

 
 
 

Punkt 5 15 min. 
O 

Nyt fra ledelsen LL 

- Inklusion og KK’s nye tiltag om ”Mangfoldige børnemiljøer” 
- Div. 
- Sygefravær 
- Økonomi – kort orientering 

Referat: 
Mangfoldige børnemiljøer: 
Lotte fremlægger råskitsen for planen, der træder i kraft i 2025. Det første, der kommer er en 
overgangspædagog og en ekstra voksen i BH.KL og 1.kl. i alle klasser. Ekstra forberedelsestid 
til lærerne. Der kommer også midler til en halv leder mere. Der kommer investeringer i 
almenområdet igennem en årrække til at lave mellemformer. BUFFlex bliver udfaset i løbet af et 
par år. 
 
Sygefravær: 
Vi burde gerne ende under måltallet for forvaltningen. Vi har haft en omgang med influenza både 
hos elever og lærere. 
Skolen tilbyder influenzavaccine og der kommer sprit i alle klasser. 
 
Pæd.aften: 

https://eur02.safelinks.protection.outlook.com/?url=https%3A%2F%2Fkp24.kk.dk%2F&data=05%7C02%7C%7C3eeef80b2a44473da97e08dcd74c01e2%7C769058ab4487418f8b6cf4b48243edd7%7C0%7C0%7C638621968658291277%7CUnknown%7CTWFpbGZsb3d8eyJWIjoiMC4wLjAwMDAiLCJQIjoiV2luMzIiLCJBTiI6Ik1haWwiLCJXVCI6Mn0%3D%7C0%7C%7C%7C&sdata=L96M%2Fz6jEz05x77HyTlxKLBzBoci1ULSFHyExxV71XM%3D&reserved=0


 

Hele personalegruppen og vi byggede Storm P maskiner. Det var en rigtig god aften. 
 
Alle klasser har afholdt forældremøder og skole/hjem samtaler i gang. 
Vi indhenter den økonomiske handleplan med et år. 
Der er banner til forældrekaffe. 
 
 
 
 

 

Punkt 6 20 min. 
D 

SUS evaluering LL/Alle 

Vi håber referatet er klar.(Bilag 3) 

Referat: 
Lotte og Ulla genskaber referatet for det er forsvundet. Der er også en video af interviewet af 
Morten Østergaard og Lotte. 
 

 

Punkt 9 
 

15 min 
D 

Rusmidler SP/CF 

En forældreforespørgsel på andet end rusmidler i udskolingen – skolens plan? Simon svarer på 
henvendelsen. 
 
Der bliver arbejdet på at afholde et stort forældremøde omkring sociale medier, som SB står for. 
Der arbejdes på at få en ekspert ud. CF arbejder videre med at få Drug Rebels ud til de ældste 
elever. 

 

Punkt 10 10 min 
 

Evt. SP 

Referat  Bl.a sang i gården  

 
Kommende møder: 
 
6/11-24  
2/12-24 
27/1-25  
19/3-25  
7/5-25  
19/6-25  
 
Kommende emner: 
Digitalisering contra bøger 
 

Derudover kan det for skolebestyrelsen være relevant at blive orienteret om:  
- En årlig status på antal lærere, pædagoger og elever 
- En årlig status på medarbejderens trivsel 
- Status på elevernes fravær 
- Status på antal indskrevne elever i 0. klasse, samt procentsats for udsivning. 

Derudover skal skolebestyrelserne på almenskolerne årligt drøfte inklusionsopgaven. Ledelsen skal 
fremlægge, hvorledes ressourcerne til opgaven er prioriteret. Dette fremgår i henhold til Børne- og 
Ungdomsudvalgets mål for inkluderende fællesskaber i strategien Vores Børn – Fælles Ansvar. 
 
 
 



 

 
 


